
新款宝宝洗澡猫头鹰卡通造型收纳挂袋 带挂钩防水防霉浴室挂袋

产品名称 新款宝宝洗澡猫头鹰卡通造型收纳挂袋
带挂钩防水防霉浴室挂袋

公司名称 深圳市龙岗区卡特宝贝婴儿用品商行

价格 面议

规格参数 建议零售价:¥60.00
产品类别:浴网/浴兜
品牌:卡持兔

公司地址 深圳市龙岗区布吉街道龙博路50号

联系电话 86-02015812416184 15812416184

产品详情

bath storageis the perfect spot for all your little one’s bath stuff. made of the same mildew resistant material used for
wetsuits, our bath storage keeps toys dry and your tub organized. the stretchy wide mouth makes grabbing those
‘gotta find it now’ toys a snap! best of all, we’ve included an easy to adhere, slip-proof suction cup which holds
on tight to any tile or glass surface.

 

dimensions:15" height x 14.5" width 

materials:100% synthetic rubber (neoprene)100% polyester

care instructions:spot clean only

 

why we love this product:

great for tidying up a variety of bath toys!made from100% synthetic rubber (neoprene)cute animal designs to choose
from!

 

testimonials:

"i am really happy with this bath storage! i love the way it looks and functions. the suction cup works great and is
perfect for holding our baby's bath toys. our baby also loves how cute it is!" - sarah



"this bath storage is the only one we've had that doesn't fall! it actually mounts to the wall really well even when it is
filled up with toys. it is also durable and extremely adorable." - michelle

 

因系统问题，无法设置挑款选项！

实际可以挑款式，留言备注即可，按照亲的备注发货！

 

材料：潜水服材料

当爽身粉 尿布 沐浴露 洗澡玩具等孩子专用的沐浴用品乱七八糟 怎么办

 

一款浴室挂袋帮助你

 

呵呵 宝宝看到这款超级可爱的浴室挂袋还会不愿意洗澡吗？

包装：高档软塑包装

         每个里面配备正品纸卡一张

         高强度真空吸钩一个

网状形，实惠耐用，好妈妈都赞一个

本产品的建议零售价是¥60.00，产品类别是浴网/浴兜，品牌是卡持兔，材质是潜水料，规格是36cm*38c
m，货号是801，颜色是紫色猫头鹰、橙色狐狸、蓝色海马，产地是广东
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